
Agnieszka Jura-Walczak

Radna Rady Miasta Woclawek

Woclawek 31 .05.2022 r.

braruuu,q Pcr"n,

Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wloclawek

INTERPELACJA

w sprawie wydzielenia miejsc parkingo\ rych na Placu
WolnoSci.

Plac Wolno6ci na odcinku od ul. Pzechodniej do ul. Bzeskiej ma 3 pasy

ruchu. Jednoczesnie w centrum miasta brakuje miejsc parkingowych.

W imieniu mieszkahc6w miasta oraz pzedsiqbiorcow zlokalizowanych przy

Placu Wolno6ci zwracam siq z proSbq zaadoptowanie lewego pasa ruchu w celu

stworzenia od 6 do 8 miejsc parkingowych r6wnolegtych do kierunku ruchu, w tym

1 miejsca dla osoby niepelnosprawnej. Pierwszq zatokq parkingow4 o dlugo6ci 30

metr6w mieszczacq od 5 do 6 samochod6w mo2na by zaczqe tu2 za wyjazdem

z postoju taks6wek, tak 2eby kor'rczyla sie ona 4 metry pzed pzej5ciem dla

pieszych. W ten spos6b samochody nie bqdq zaslanialy widoku pieszym, kt6ay nie

bqd4 nara2eni na niebezpieczefistwo. Drugq zatokq mo2na by zaczql zaraz za

pierwszym przej6ciem dla pieszych. Powinna mie6 ona 6,5 metra i byc miejscem

parkingowym dla niepelnosprawnych. JednoczeSnie ponownie zostalaby przestzefi

dla pieszych do obserwacji nadje2d2aj4cych pojazd6w. frzecia zatoka parkingowa

moglaby powsta6 za drugim pzej6ciem dla pieszych i miezyi 6 metr6w (1 pojazd).

W punkcie ,,4" na rysunku nalezaloby wymalowa6 liniq przerywanq w celu

umozliwienia kierowcom wjazdu na lewy pas ruchu miqdzy ulicami Brzeskq

i Kilir4skiego. Jednocze6nie je6li tzecia zatoka postojowa zlokalizowana we

wskazanym miejscu mialaby okazac siq zagroZeniem dla pieszych i kierowc6w

mo2na z niej zrezygnowai. Rozwi4zanie to pozwoliloby uzyskai tak potrzebne w tej

czq6ci miasta miejsca parkingowe. Poprawiloby r6wniez bezpieczeistwo pieszych



pzechodz4cych z Placu Wolno6ci na ul. 3-go Maja; mieliby do pokonania tylko dwa

pasy ruchu. Jednocze6nie brak lewego pasa w tym miejscu nie wplyn4lby na

powstanie utrudniefi w ruchu samochodowym.

Mam 5wiadomo56, i2 Plac Wolno5ci ma by6 pzebudowany, a w najblizszym czasie

ma byi wykonana dokumentacja pzebudowy. Nikt nie wie, jak dlugo na t4 inwestycjq

bqdziemy czeka6. Mnie interesuje ,,tu i teraz". Wystarczy postawi6 slup z

oznaczeniem sposobu parkowania, co stanowi nieznaczny koszt, a istotnie ulatwi

2ycie mieszkaicom teraz. Jest to tym bardziej istotnie, poniewaz zlikwidowano

miejsca parkingowe dla potzeb stacji ladowania samochod6w elektrycznych.

Do interpelacji dol4czam pogl4dowy rysunek miejsc parkingowych.
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